

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 34/2016

Aika: 19.9.2016 klo 18.30

Paikka: Yhdistyksen väistötilat Casa Academicalla
Hietaniemenkatu 7 A

Läsnä: Katariina Järvi, puheenjohtaja
Laura Renholm, sihteeri
Tiia Takalo
Linnea Viherkenttä
Harri Gröhn
Enna Hakala
Aapo Heinäsmäki
Helinä Teittinen
Teemu Liukkonen (saapui kohdassa 14.2, postui kohdassa 14.2)

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 18.31.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Toivotettiin puheenjohtaja Järvelle iloista vanhustenpäivää.

Järvi kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Järveä ruuasta.

Tilavastaava Viherkenttä iloitsi perunamuusista.

Todettiin Kiljavaa, Syyskauden avajaisia ja Vaihtarisitsejä vietetyn.

Keskusteltiin Kiljavan tapahtumista.

Kehuttiin yleisvaliokunnan tiedottaja Tuomas Rudankoa laatimastaan kuvakollaasista.

Epäiltiin sihteeri Renholmilla olevan ilmoitusasiaa.

Yleisvastaava Hakala iloitsi lempibileistään Syyskauden avajaisista ja suri niihin olevan taas vuosi aikaa.

Keskusteltiin Syyskauden avajaisten jatkoista.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

6. Yleisasiat

6.1 Kiljava 12.-13.9.

Todettiin Syyskiljavaa vietetyn.

Keskusteltiin tulevan vuoden Kiljavasta.

Keskusteltiin kuokkavieraille lähetettävistä laskuista.

6.2 Syyskauden avajaiset 14.9.

Todettiin Syyskauden avajaisia vietetyn ja tapahtuman sujuneen hyvin.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kritisoi etkojaan.

Keskusteltiin Syyskauden avajaisten lipuista ja kehitysideoista ensi vuotta ajatellen.

6.3 Fuksiseikkailu 27.9.

Keskusteltiin Fuksiseikkailun Pykälän rastista ja rastin vaatimista hankinnoista.

6.4 PyKY-Syysklassikko 30.9.

Keskusteltiin PyKY-Syysklassikon yritysysteistyöstä, soutujoukkueista ja tapahtuman nimestä.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi olevansa tapahtuman aikaan ulkomailla.

6.5 Phuksisitsit 4. ja 6.10.

Keskusteltiin Phuksisitsien kutsuvieraista.

Keskusteltiin laulukirjojen valmistumispäivämäärästä.

Keskusteltiin 2. kerroksen ison salin tapahtumakohtaisista kustannuksista ja Pykälän subventoimasta osuudesta tapahtumaa kohden.

Todettiin Pykälän subventoivan 500 euroa tapahtumaa kohden korkeintaan kahdeksan tapahtuman osalta.

Siirryttiin kohtaan 14.2.

Teemu klo 19.45. kohtaan 14.2.

6.6 Kaverisitsit 13.10.

Ei uutta asiaa Kaverisitseistä.

6.7 Ulottuvuusbileet 2.11.

Keskusteltiin phuksitoimikuntien kokoamisesta, tiedottamisesta ja käytännön toteuttamisesta.

Keskusteltiin valiokuntien yhteiskokouksen ohjelmasta, aikataulusta ja kokoustamisyjärjestyksestä.

Kokoustauko alkoi kello 20.37.

Kokoustauko päättyi kello 21.10.

6.8 Glamoursitsit 9.11.

Ei uutta asiaa Glamoursitseistä.

6.9 Sonniaiset 16.11.

Ei uutta asiaa Sonniaisista.

6.10 Pikkujoulut 24.11.

Ei uutta asiaa Pikkujouluista.

6.11 Korruptiositsit 2.12.

Ei uutta asiaa Korruptiositseistä.

6.12 Muut syksyn tapahtumat

Ei muuta asiaa syksyn tapahtumista.

6.13 Muut yleisasiat

Keskusteltiin Kertun Kepittäjäisten päivämäärän vakioitumisesta.

7. Opintoasiat

7.1 Seminaarivapaapaikat

Ei uusia seminaarivapaapaikkoja.

7.2 Vaihtoehtoisen opintoputken ilta 27.9.

Todettiin Vaihtoehtoisen opintopotken illan olevan ensi viikon tiistaina.

Opintovastaava Teittinen kertoi tapahtuman puhujista, järjestelyistä ja illan sisällöstä.

7.3 Muut opintoasiat

Opintovastaava Teittinen kertoi OVK:n pitämistä päivystyksistä opintoasioihin liittyen seuraavana keskiviikkona ja torstaina.

Keskusteltiin päivystyksistä tiedottamisesta ja päivystäjäistä.

Teittinen kertoi yliopiston toimintarakenneuudistustyöryhmän loppuraportin tulleen.

Teittinen kertoi tiedekuntaneuvoston kokouksen olevan seuraavana päivänä. Teittinen kertoi tapaavansa dekaani Kimmo Nuotiota yhdessä puheenjohtaja Järven kanssa ennen kokousta.

Keskusteltiin rikosoikeuden professori Sakari Melanderin suosittelemisesta Opettajien akatemiaan. Todettiin hallituksen puoltavan suositusta.

8. Ulkoasiat

8.1 Tulevat KV-viikot

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi Codexin KV-viikolle osallistuvan Aapo Heinäsmäki, Inka Sajakoski, Lauri Laatonen, Joel Ilveskero sekä Sakari Kalpio.

Heinäsmäki totesi Oslon KV-viikolle osallistuvan Aapo Heinäsmäki, Inka Sajakoski ja Lauri Laatonen.

Heinäsmäki totesi Artiklan KV-viikon Facebook-tapahtuman julkaistun. Heinäsmäki kertoi viikon ilmoittautumisaikataulusta.

8.2 Vaihtarisitsit 16.9.

Todettiin Vaihtarisitsejä vietetyn.

Todettiin tapahtuman sujuneen hyvin ja iloittiin Casan väistötiloihin mahtuneen ilahduttavan paljon sitsaajia.

Todettiin vaihtareiden selvinneen sitseiltä hengissä.

8.3 Oktoberfest-sitsit 20.10.

Ei uutta asiaa Oktoberfest-sitseistä.

8.4 Codex-sitsit 3.12.

Ei uutta asiaa Codex-sitseistä.

8.5 Muut ulkoasiat

Keskusteltiin Kannunvalajien hallituksen kanssa järjestettävän Kossuillan ajankohdasta.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi kaikkien vuosijuhlailmoittautumisten olevan kunnossa. Keskusteltiin vuosijuhlien matkoista ja majoituksesta.

Todettiin Keskustakampuksen tiedekuntajärjestöjen hallitusten yhteisestä tila-aprosta. Todettiin approa vietettävän 17.10.

Todettiin Prodekokierroksen olevan 1.10.

Keskusteltiin Huippukokouksen ajankohdasta.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Takalo ottamaan tiedotusmunavoi syliin.

Vastaanotettiin Vapaa Boomari 3/16.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Gröhn maksamaan lasku koskien Casan väistötilojen vuokraa ja vuokravakuutta.

Valtuutettiin Gröhn maksamaan lasku koskien MM yritysrakentajat Oy:n yhdistyksen kerhotilojen purkutöitä.

9. Tila-asiat

9.1 Remonttiasiat

Tilavastaava Viherkenttä totesi taloyhtiön linjasaneeraustöiden alkaneen.

Viherkenttä kertoi kerhotilojen remontista saatavista tarjouksista.

Keskusteltiin remontin aikataulusta.

9.2 Väistötilat

Keskusteltiin väistötilojen videotykin käytöstä.

Keskusteltiin väistötilojen siivoustarvikkeista.

9.3 Muut tila-asiat

Ei muuta tila-asiaa.

10. Yrityssuhdeasiat

10.1 Yhteistyötapaamiset

Sihteeri Renholm kertoi Inter Vivoksen ilmoitusten aikataulusta ja yritysyhteistyöstä.

10.2 Vuosijuhlat

Ei uutta asiaa vuosijuhlista.

10.3 Muut yrityssuhdeasiat

Sihteeri Renholm muistutti tapahtumien tuotesponsoroinnin suunnittelusta.

Kokoustauko alkoi kello 22.13.

Kokoustauko päättyi kello 22.47.

11. Talous

11.1 Valmennuskurssit

11.1.1 Avustavien kurssipäälliköiden rekrytointi

Todettiin avustaviksi kurssipäälliköiksi valitun vastaava kurssipäällikö Essi Granholmin ja puheenjohtaja Järven esityksestä Olga Larinkari ja Antti Silvolahti.

Järvi kertoi tapaamisesta avustavien kurssipäälliköiden kanssa.

11.1.2 Muut valmennuskurssien asiat

Ei muuta asiaa valmennuskursseista.

11.2 Spex

Keskusteltiin mikrofoneista.

Keskusteltiin Spexin Casa Academicasta vuokraamien tilojen vuokrasopimuksesta.

11.3 Avustushakemukset

Myönnettiin JuRisti-kerholle avustusta kerhon kokoontumista varten 9 euroa jokaista osallistuvaa pykälisiä kohden, kuitenkin enintään 36 euroa.

Myönnettiin FC Force Majeurelle avustusta Unisportin syyssarjaan 10 euroa jokaista osallistuvaa pykälisiä kohden, kuitenkin enintään 200 euroa.

Todettiin satulasankareille myönnetyn avustusta Syysmaastoon 2 euroa jokaista osallistuvaa pykälisiä kohden, kuitenkin enintään 14 euroa.

11.4 Muut talousasiat

Keskusteltiin talousarvion laatimisen aikataulusta.

Keskusteltiin talousarvion, tuloslaskeman ja tilikartan pohjan uudistamisesta.

Keskusteltiin yhdistyksen sääntömääräisestä syyskokouksesta tiedottamisesta.

Keskusteltiin mahdollisesta sääntömääräisen syyskokouksen jatkokokouksesta.

Keskusteltiin taloustoimikunnan koolle kutsumisesta.

12. Yhdistyksen kokousten tekemät ponnet

12.1 Ponsi koskien valmennuskursseja

Keskusteltiin oikeustieteellisen tiedekunnan pääsykokeiden tulevaisuudesta.

Keskusteltiin asian vaikutuksesta Pykälä ry:n valmennuskursseja koskevan työryhmän tehtäviin.

Päätettiin järjestää hallituksen iltakoulu työryhmän jäsenistä keskustelemista varten.

12.2 Ponsi koskien yhdistyksen strategiatyötä

Päätettiin järjestää hallituksen iltakoulu yhdistyksen strategiatyötä pohtivan ryhmän kokoamista varten.

Taloudenhoitaja Gröhn päivitteli Punssikahveista kulunutta aikaa.

13. Tiedotusasiat

13.1 Nettisivujen päivittäminen

Tiedotusvastaava Takalo totesi nettisivuja päivitetyn.

13.2 Muut tiedotusasiat

Keskusteltiin HYYn edustajistovaalien tiedottamisesta.

Keskusteltiin poliittisten puolueiden pyynnöstä lähettää puolueiden esittelyteksti pykälä-infoon. Päätettiin sallia yhden viestin lähetys.

Keskusteltiin muista pykälä-infoon tulleista viesteistä.

Todettiin Inter Vivoksen aineistojättöpäivän olevan tänään.

14. Muut esille tulevat asiat

14.1 Pykälä ja SLUSH

Keskusteltiin Pykälän osallistumisesta SLUSH:iin. Päätettiin tiedotusvastaava Takalon ja sihteeri Renholmin osallistuvan SLUSH:iin groupleadereina.

14.2 Muut esille tulevat asiat

Yleisvaliokunnan urheiluvastaava Teemu Liukkonen saapui kello 19.45.

Tervehdittiin ja toivotettiin Liukkonen tervetulleeksi kokoukseen.

Keskusteltiin urheilutoimikunnan mahdollisesti järjestämästä oikeustieteellisten aine- ja tiedekuntajärjestöjen salibandyturnauksesta.

Keskusteltiin turnauksen ajankohdasta, oheisohjelmasta, järjestämispaikasta sekä yritys yhteistyöstä.

Keskusteltiin Pykälän poikakalenterista.

Liukkonen poistui 20.12.

Palattiin kohtaan 6.6. ja esityslistan mukaiseen työjärjestykseen.

Keskusteltiin sisarainejärjestöjen hallitusten kanssa tehtävästä matkasta Prahaan.

Keskusteltiin ensi vuoden hallituksen perehdyttämisestä.

Keskusteltiin inspektorin illallisen ajankohdasta 3.11.

Keskusteltiin HVK:n laulunjohtajista.

Keskusteltiin hallituksen excusta Seinäjoelle ennen Justuksen vuosijuhlia.

15. Seuraava kokous

Todettiin seuraavan kokouksen olevan 3.10.

16. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 23.57.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Katariina Järvi
Puheenjohtaja

Laura Renholm
Sihteeri